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Interpellation till fritidsnämndens ordförande 
 
 
Kommer Nacka kommun att garantera Tjejverkstans fortlevnad 
Tjejverkstan är en verksamhet har kommit att bli en modell för hur förebyggande arbete för 
tjejer och unga kvinnor kan bedrivas. Verksamheten har varit framgångsrik under de år den 
funnits till.  Trots det har dess existens hela tiden varit hotad p.g.a. de osäkra bidragen.  
 
Verksamheten har nu fått lämna sina lokaler i Järlahuset och vi ser en allvarlig risk att 
verksamheten inte kommer att kunna fortleva. Vi skulle vilja se en mer långsiktig lösning för 
verksamhetens existens och menar att Nacka kommun bör ta sitt ansvar för det. 
 
Mot den bakgrunden undrar Vänsterpartiet: 

• Kan du garantera att verksamheten ges rimliga och långsiktiga förutsättningar för 
kunna fortleva? 

• Hur kommer kommunen att medverka till en permanent lösning för dess lokalbehov? 
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